

T110摩托车离合器初级离合蹄块总成

产品名称	T110摩托车离合器初级离合蹄块总成
公司名称	黄山奔马集团有限公司
价格	.00/个
规格参数	用途:初级离合蹄块 品牌:HF 型号:T110
公司地址	黄山市徽州区永佳大道92号
联系电话	0559-3588779

产品详情

用途	初级离合蹄块	品牌	HF
型号	T110	适用车型	T110

新型摩擦材料，耐磨耐高温，扭矩力大

黄山奔马集团有限公司其前身是杭州富阳市奔马离合器厂，创建于1986年7月是国内最大的专业生产摩托车摩擦片、分离蹄块等系列摩托车配件的专业厂家之一，总投资5000多万元，厂房占地面积为30000平方米，现有职工柒佰陆拾多人，而且还拥有一批经验丰富的专业人才和各类先进，高效的整套专用设备，科学的管理方法，使本公司所属厂家生产的各种类型的产品在国内同行业中处于领先地位。

经过不懈的努力，被评为全国轻工业机械标准化技术委员会、全国轻工机械标准中心"2000中国轻工产品质量达标企业，暨用户满意品种，并已通过iso9002和iso/ts16949国际质量体系认证。

目前我公司产品覆盖全国各地，并出口欧美、东南亚各国和地区，为多家摩托车离合器生产厂家配套，深受国内外用户的欢迎和信赖。

我公司全体同仁，正以诚致的服务，合理的价格，卓越的产品以及良好的信誉，等待您的惠顾，奔马集团与您携手共创美好的21世纪。

huangshan benma grp. co., ltd.(the former hangzhou fuyang benma clutches plant) was founded in july, 1986. it's one of the biggest professional manufacturers of autobikes parts and components such as friction discs and separator shoes etc. it has total investment over 50 million rmb, factory area 30000sqm, employees over 760 persons, including a group of experienced professionals, various kinds of advanced and high effective special equipment sets and scientific management measures. all these enable all products of our plants to be listed high in the same line of this country.

through unremitting efforts, the company was assessed as "2000 china light industrial product-quality-standard enterprise and customer-satisfied product by national light industrial mechanical standardization technology

committee and national light industrial mechanical standard center and passed iso9002 & iso/ts16949 quality system certification.

so far, products of our company covers areas all over the country and are exported to countries and areas of europe and southeast asia, providing mated parts and components for many autobike clutches manufacturers and china"s largest motorcycle manufacturers, deeply favored and trusted by customers all over.

the whole staff of our company is awaiting your patronage with sincere services, reasonable prices, prominent products and good reputation. benma group will create a beautiful 21st century together with you.